



Canadian Food
Inspection Agency

President

Ottawa, Ontario
K1A 0Y9

Agence canadienne
d'inspection des aliments

Président

Ottawa (Ontario)
K1A 0Y9

JUL 19 2013

PRC 011777

Dear Colleagues:

As Deputy Minister Champion for Visible Minorities, I am writing to inform you about the newly created Community of Federal Visible Minorities (CFVM).

This organization was formed by a group of enterprising federal public servants. Its inaugural meeting, presided over by the Honourable Senator Donald Oliver, was held on December 10, 2012.

Daniel Watson, the Chief Human Resources Officer, and I have met with the CFVM's executive team. We learned that the CFVM is an independent, member-run, member-funded organization designed to create a forum for visible minorities to discuss issues of common concern. They would be pleased to meet with you and your staff to explain their role or to attend any events to raise awareness in areas this organization is focusing on, such as self-help support in the provision of services including career advice, mentorship, and addressing workplace issues such as harassment, discrimination and racism.

Presently, as part of its outreach efforts, the CFVM team is interested in connecting with visible minority employees in the various departments and agencies. Consequently, I have encouraged them to directly contact your offices to help arrange for a presentation within your department. Or, alternatively, if executives are interested in inviting the CFVM team to participate in departmental events, then please do so at the contact provided below.

This organization does not have a formal link to Treasury Board Secretariat nor does it aim to duplicate structures that have been created through the Visible Minorities Champion and Chairs Committee. It sees itself as a resource to help those who choose to become members. I applaud their initiative in coming forward with their support to the visible minority community.

Sincerely,

George Da Pont

cc: Daniel Watson, Chief HR Officer, TBS (613-952-1225)
Bhagwant Sandhu, Interim President, CFVM (613-998-8117)
Kalim Kokozaki, Interim National Secretary, CFVM (613-952-6476)

Canada



Canadian Food
Inspection Agency

President

Ottawa, Ontario
K1A 0Y9

Agence canadienne
d'inspection des aliments

Président

Ottawa (Ontario)
K1A 0Y9

JUL 19 2013

PRC 011777

Bonjour,

En tant que sous-ministre champion des minorités visibles, je vous écris pour vous informer de la nouvelle Communauté fédérale des minorités visibles (CFMV).

Cette organisation a été créée par un groupe de fonctionnaires fédéraux; sa réunion inaugurale, présidée par l'honorable sénateur Donald Oliver, a eu lieu le 10 décembre 2012.

Daniel Watson, le dirigeant principal des ressources humaines, et moi avons rencontré l'équipe de direction de la CFMV. Nous avons appris que la CFMV est une organisation indépendante dirigée et financée par ses membres ayant pour mission de fournir un forum permettant aux minorités visibles de discuter de leurs préoccupations communes. La CFMV serait heureuse de vous rencontrer ainsi que les membres de votre personnel ou d'assister à tout événement visant à accroître la sensibilisation dans les domaines tels que le soutien à l'autonomie dans la prestation de services, comme l'orientation professionnelle et le mentorat, ainsi que le traitement des questions liées au milieu de travail, comme le harcèlement, la discrimination et le racisme.

À l'heure actuelle, dans le cadre de ses efforts de sensibilisation, l'équipe de la CFMV désire créer des liens avec les employés membres de minorités visibles dans les divers ministères et organismes. Par conséquent, j'ai incité l'équipe à communiquer directement avec votre bureau afin que vous puissiez l'aider à organiser la présentation d'un exposé au sein de votre ministère. Ou encore, si vous souhaitez inviter l'équipe à participer à des événements ministériels, veuillez en faire part à l'une des personnes-ressources mentionnées ci-dessous.

La CFMV n'a pas de lien officiel avec le Secrétariat du Conseil du Trésor et ne cherche pas à dupliquer les structures créées par le champion et les présidents du Comité pour les minorités visibles. Le CFMV se considère comme une source de soutien à ceux qui souhaitent devenir membres. Je tiens à saluer l'initiative de la CFMV d'exprimer son soutien à la communauté des minorités visibles.

Veuillez agréer mes salutations distinguées.

George Da Pont

c. c. : Daniel Watson, dirigeant principal des RH, SCT (613-952-1225)
Bhagwant Sandhu, Président par interim, CFMV (613-998-8117)
Kalim Kokozaki, Secrétaire national par interim, CFMV (613-952-6476)

Canada